
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 28. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 217
Vil ministeren oplyse, hvor langt ministeriet er i arbejdet med at nedsætte den hurtigarbej-
dende ekspertgruppe, som skal levere anbefalinger til, hvordan vi opnår en bedre køns-
balance på landets uddannelser, som omtalt under 1. behandlingen af beslutningsforslag
nr. B 175 den 12. maj 2021? Vil ministeren dertil oplyse ekspertgruppens medlemmer,
kommissoriet for arbejdsgruppe og hvornår det forventes, at ekspertgruppen kommer
med sine anbefalinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Fatma Øktem (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Fatma.Oktem@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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